
    رئیس جمهور در مراسم افتتاحیه کنفرانس وحدت:فلسطین از موضوع اول جهان اسلام
خارج نخواهد شد/دوست دانستن آمریکا خطای استراتژیک است

  

، حجت الاسلام  و المسلمین حسن روحانی رئیس خبرگزاری تقریب به گزارش خبرنگار حوزه اندیشه

جمهور کشورمان در مراسم اقتتاحیه سی و سومین کنفرانس وحدت اسلام، اظهار داشت:موضوع مسجد الاقصی که

در دستور کار این کنفرانس قرار گرفته است، یکی از مهم ترین موضوعات جهان اسلام است؛ اگرچه دشمنان

ما در طول سال های اخیر تلاش کردند تا موضوع فلسطین و قدس شریف را از موضوع اول جهان اسلام خارج

کنند، اما افکار عمومی، عالمان و فرهیختگان جهان اسلامی این اجازه را به آنها ندادند و نخواهند

داد.

رئیس جمهور اظهار داشت: مهمترین موضوعی که در طول دهههای

اخیر علیه مسلمانان طراحی شده است، تردید نسبت به موضع

قدرتهایی است که با جهان اسلام دشمنی دیرینه دارند.
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روحانی افزود: همه تلاشها بر این اساس بوده که غرب و در راس آن

آمریکا در طول سالیان دراز چه جنایاتهایی بر دنیای اسلامی روا

داشته است، همه تلاشها برای این بوده است تا از یاد ببریم که

میلیونها مسلمان فلسطینی در دنیا آواره هستند و بنا دارند تا

از اهمیت این موضوع کاسته شود که مردم فلسطین به باید سرزمین

مادری خود باز گردند؛ هرچند دشمنان در این زمینه توفیقاتی را

به دست آورده اند ولی به اهدف شوم خود نرسیده اند،  آنها

میخواستند اسرائیل مورد اعتماد مردم مسلمان منطقه و حتی مردم

فلسطین قرار گیرد، اما این راستا توفیق چندانی را بدست

نیاوردند.

وی خاطر نشان کرد: آمریکا دوست منطقه و دنیای اسلام نیست و حل

مسائل منطقه باید به دست خود مردم در منطقه حل شود؛ آنها برای

منطقه ما ظلم و خونریزی آوردند؛ اگر بناست فلسطین آزاد شود که

باید شود، باید به دست مردم فلسطین آزاد شود.

رئیس جمهور کشورمان اظهار داشت: آمریکا را دوست دانستن خطای

استراتژیک است؛ جای تاسف است که برخی حکام کشورهای مسلمان،

دست دوستی به سمت اسراییل دراز کردهاند.

وی گفت: در سه دهه اخیر منشاء هر جنگ، کشتار و خون ریزی در



منطقه آمریکا و رژیم صهیونیستی بوده اند و عدم موفقیت آمریکا و

رژیم صهیونیستی در سایه بیداری و هوشیاری دنیای اسلام است.

روحانی تصریح کرد: نسل جوان باید درک کنند که آمریکا دوست ملت

های منطقه و مسلمانان نبوده و نخواهد بود؛ فلسطین باید به دست

فلسطینیها و مسلمانان قهرمان همین منطقه آزاد شود.

وی با بیان اینکه، جمهوری اسلامی ایران در صف مقدم مقابله با

رژیم صهیونیستی و آمریکا  و دفاع از مردم فلسطین است، خاطرنشان

کرد: آمریکا شدیدترین فشار اقتصادی و سیاسی را بر کشور تحمیل

کرد؛فشار همه جانبهای که خود آمریکایی ها اذعان دارند تا به

حال بر هیچ کشوری اعمال نکردیم.اما با این وجود، تمام شاخصهای

ما می گوید که وضع اقتصادی ملت ایران نسبت به پارسال رشد فوق

العاده ای داشته است.

رئیس جمهور در بخشی از سخنان خود اظهار داشت: ما دوست مردم

عربستانیم، ما دوست مردم اماراتیم، ما دوست مردم کشورهای

منطقه و عاشق گروههای مبارز و آزادی خواه هستیم.

حجت الاسلام و المسلمین حسن روحانی با اشاره به حرکتها و تلاش

های رهبران و عالمان جهان اسلام افزود: نمی توانیم فراموش کنیم،

امام خمینی (ره) در رأس حرکتهای قرن اخیر بود؛ وی به عنوان



فرمانده بزرگ در میدان منطقه در برابر آمریکا و رژیم صهیونیستی

ایستادگی کرد.

روحانی افزود: نباید یادمان برود که ایران تنها کشور اسلامی است

که خانه و مرکز اسرائیلیها  در تهران را  به سفارت فلسطین

تبدیل کرد، نباید یادمان برود که جنبشهای آزادیخواه و گروه

های مقاومت در تمام دنیای اسلام، مورد حمایت جمهوری اسلامی ایران

هستند. 

وی گفت: جمهوری اسلامی ایران در مبارزه پیشتاز منطقه بوده است،

اما می داند که بدون حضور، برادری و ایستادگی سایر ملت های

اسلامی، این نبرد حق با باطل به پیروزی نمی رسد همه باید در

کنار هم قرار بگیریم.

رئیس جمهوری با تأکید بر این که پیروزی ملت های بزرگ در طول

تاریخ، در سایه صبر و مقاومت و اتحاد بوده است، گفت: نباید

تردید داشته باشیم که هر زمان که ملتی خسته شد و هر زمانی که

تفرقه میان امتی ایجاد شد، شکست آغاز میشود.

رئیس جمهور با اشاره به کلامی از مولای متقیان امیر مؤمنان(ع)

درباره صبر بر مشکلات، گفت: براساس کلام امیر مؤمنان(ع) هر جا

ملتی مقاومت و ایستادگی در برابر دشمنان کرد و صبر و تحمل خود



را از دست نداد، خداوند راه نجات آنها را گشود.

حجت الاسلام و المسلمین روحانی تصریح کرد: اگر صبر و استقامت ملت

ایران را در تمام کشورهای اسلام شاهد باشیم و همه کنار هم قرار

بگیریم؛آمریکا قدرت شکست ناپذیری نیست. قدرت امروز آمریکا و

رژیم صهیونیستی از دیروز بیشتر نیست و قدرت امروز ما مسلمانها

از دیروز کمتر نیست.

وی با بیان این مطلب افزود: امروز فلسطین، لبنان، عراق، یمن،

ایران و دنیای اسلام قوی تر از دیروز است؛ اگر نگذاریم رِیب

شیاطین در قلوب ما نفوذ کند یا در دشمن بودن رژیم اشغالگر

فلسطین تردیدی در دل مسلمانان ایجاد شود، دنیای اسلام قویتر

خواهد بود.

رئیس جمهور تأکید کرد: هر کجا، اختلاف و منازعه آمد، خداوند

لباس عزت را از آن جمع گرفت.روحانی با طرح این سوال که چرا

امروز دنیای اسلام نمیتواند با قدرت کافی در برابر توطئهها

بایستد، گفت: آنجا که اختلاف و نزاع است عظمت، عزت و کرامت ما

از بین خواهد رفت.

رئیس قوه مجریه با اشاره به اینکه در منطقه ما، خودمان باید

مشکلات را حل کنیم، گفت: به همین دلیل جمهوری اسلامی ایران طرح



صلح هرمز  را در سازمان ملل متحد مطرح کرد و من در هفته های

پیش برای رهبران همه کشورهای منطقه نامه نوشتم و  از آنها دعوت

کردم از دشمنی و اختلاف دست برداریم.

حجت الاسلام روحانی با بیان اینکه در منطقه با وحدت و برادری

قادریم مشکلات را حل کنیم؛ گفت: می توانیم با اتحاد  مشکلات

منطقه، دریای عمان، خلیج فارس و تنگه هرمز را حل کنیم. همچنین

می توانیم اختلافات بین کشورهای منطقه و موضوع فلسطین و نجات

قدس را حل کنیم؛ شرط این حل اختلافات ایمان، صبر، مقاومت و

اتحاد و برادری است.

رئیس جمهوری خطاب به علما، فرهیختگان و بزرگان دنیای اسلام

گفت: امروز بار سنگین بر دوش ما بیش از دیگران  است. هر که

عالم تر بار او سنگین تر و  هر که آگاه تر مسئولیتش بیشتر و

هرکه فهیم تر در برابر نسل جوان ما پاسخگوتر خواهد بود.

وی گفت: ما همه باید برای آگاهی و حضور نسل جوان در میدان

مبارزه و حدت دنیای اسلام تلاش کنیم. امرز زمان شیعه هراسی، سنی

هراسی، ایران هراسی یا فلان کشور هراسی نیست. امروز روزی است که

هراس ما باید از استکبار و صهیونیسم باشد. امروز ما می توانیم

برای نسل آینده و کشور باآگاهی و بیداری و علم و دانش قدرت



بیافرینیم و با وحدت می توانیم عزت را به وجود بیاوریم.
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